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Tønsberg fallskjermklubb, protokoll 
 
   
Styremøte: #05 2021 

 

Til stede:   

Rune Aune RA Innkalt: 07.09.21  18:00 – 21:00 
Elias B. Syslak ES 
Linda A. Rasmussen LR 

Kristina Aarvold KAA Sted: Digitalt Teams 
Mathias V. Olsen MO    

Innkalt:      
Daglig leder Audun Wik (DL) DL    
Vara      
Andre   
Frafall Lars B. Aasheim (LA) LAA    
Referent DL    
     

 

Agenda 
s 1: Beslutning Vedl. Vedleggsbeskrivelse / Notat Ansv. 

1.1 Valg av referent   RA 

1.2 Godkjenning av innkalling og protokoll 01  RA 
1.3 Tandemrigger 02  DL 

1.4 Utleierigger    

1.5 Elevrigger   DL 
1.6 Søke NM   DL 

1.7 Nytt klubbhus?   RA 

 

Sak 2: Orientering Vedl. Vedleggsbeskrivelse / Notat Ansv. 
2.1 Økonomi   RA 

2.2 DL orienterer   DL 

 

Sak 3: Diskusjon Vedl. Vedleggsbeskrivelse / Notat Ansv. 

3.1 Ny DL, herunder organisering adm TøFSK   DL 
3.2 Struktur elevutdanning   DL 

3.3 Erstatningsfly dersom Forsvaret leier JMP?   DL 

3.4     
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Sak 5: Til oppfølging Innen 
Dato 

Status Ansv. 

1.3 #05-21 Avklare Tandem med HI 12.10.21  DL 

1.3 #05-21 Kontrakt med leverandør Tandem 20.10.21  SL 
1.3 #05-21 Selge brukt Tandemutstyr 15.03.22  DL 

1.4 #05-21 Innkjøp brukte rigger for utleie. 4-6 
stk. Ramme 160k 

15.03.22  DL 

1.5 #05-21 Selge Elevrigger 15.03.22  DL 

1.5 #05-21 Innkalling ekstraordinært årsmøte 
22.09.21. 

08.09.21  DL 
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PROTOKOLL 

 

1. Beslutningssaker 
1.1. Valg av referent.  
DL valgt 
 
1.2. Godkjenning av innkalling og protokoll 
Innkalling og protokoll #04/2021 godkjent 
 
1.3. Tandemrigger 
TøFSK trenger 4 tandemrigger for å nå 12-1500 tandemhopp ila sesong.  

• Vector Sigma m hovedskjerm 14-16.000 USD 

• Investeringsramme inkl mva og salg av brukte 450-500.000 NOK 

• Vi har årsmøtevedtak allerede på at styret kan gjennomføre innkjøpet 
 
Vedtak: 
Klubben kjøper 4 nye tandemrigger. DL i samarbeid med HI utarbeider konfigurasjon (type 
skjermer, farger etc).  

 
1.4. Kjøpe brukte rigger til utleie 
Klubben trenger 4-6 flere utleierigger. Estimert nettobidrag, etter avskriving og 

vedlikeholdskostnader, 10-13.000 kr per rigg årlig. 

Vedtak: 

• Klubben kjøper 4-6 bruktrigger til utleie før sesongen 2022. Investering 140-160k.  

• De 4 såkalte «Nivå8-riggene» (elevskjermer Solo 190-210, expert cypres) skal kun brukes 

til utleie selvstendige hoppere 

• Alle utleierigger skal være freefly sikre, inkl freefly-tab på pilotskjermen 

 
1.5. Elevrigger 
Problemstilling er om 20 elevrigger er nok til målet om 100 elever årlig. Erfaring fra 2021 er at vi 
ved flere anledninger har hatt over 30 i bruk samtidig 
 
Vedtak 
Vi selger de 15 gamle elevriggene og sørger for bedre distribusjon av riggene vi har, når det er 
mange elever på feltet samtidig. 
 
1.6. Søke NM 

• Sist vi hadde NM på Jarlsberg var i 2017.  

• Om vi ikke arrangerer NM i 2022, er 2024 neste sjanse (i 2023 er det sannsynlig at NM 
går på Voss, som generalprøve til WC) 

• NM genererer mange sloter (1600 sloter på 4 dager i 2021).  
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• Å arrangere NM harmonerer med at vi er «idrettsklubben» 

• Trengs mye dugnad og 150k i spons for å gå i null. 

• Blir dårligere tilbud til medlemmer som ikke deltar (ikke plass til mer enn NM-deltakerne 
disse 4-5 dagene) 

 
Vedtak 
TøFSK vurderer å søke NM i 2022 når det er avklart om vi går i gang med nytt klubbhus eller 
ikke. 
 
1.7. Nytt klubbhus? 

• Det vi har er gammelt, halvråttent, helsefarlig, shabby 

• Vi har på hånda 16 brakker i kontorrigg, Horten. Areal 480 kvm. 20 år gamle, god stand 
med nye vinduer for 10 år siden. Rominndeling som passer. 180.000 kr ca 

• Tegninger av tenkt oppføring vedlagt 

• Har dialog med kommunen. Vi «rydder opp» i det vi har og erstatter noe av det. 

• Skal vi ha brakkene på plass med tett tak før vinteren må vi gå i gang i oktober.  

• Krever mye dugnad 

• Krever innkjøp av en del håndverkstjenester 

• Investeringsramme 980.000 kr + mva. Grovbudsjett utbarbeidet av Tor Bjørnsund / 
Steinar Haugan 

• Vi har årsmøtevedtak på innkjøp av selve brakkene («inntil 350.000 kr») 

• Vi må ha ekstraordinært årsmøte som må godkjenne budsjett før vi kan starte. 
 

Vedtak 
TøFSK innkaller til ekstraordinært årsmøte, 22.09.2021, for å godkjenne budsjett / 
rammebevilgning 

 
 

2. Orienteringssaker 
2.1. Økonomi 
Økonomi utsatt til resultatrapport foreligger.  
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2.2. DL orienterer 
 

Aktivitet per 30.08    

    

 2 019 2 020 2 021 

Totale sloter 13 921 14 924 14 939 

Tandem 789 96 470 

AFF elevhopp 1 198 1 578 1 589 

Staff jump (video, instruktør) 2 455 1 308 2 276 

Sport jumps 9 478 11 952 10 607 
 

• Aktivitetstall 2021. Omtrent som i fjor. 

• Vi klarer 300+ timer, dvs innfri garanti til Hoppfly på 300 timer 

• Covid-støtte med søknadsfrist 15.11.2021. Forventer 1,5 mill kr ca 

• Terminliste 2022 
o Internasjonal 16-way man/torsdag 13-16 juni med 8-10 lag (da må vi antagelig 

stenge for annen aktivitet) 
o Trackattack 12-16 juli 
o FS bigway 5-10 juli 
o NM 9-14 august 
o Jarlsberg stenges 20-30 juli pga Modellfly VM.  

 
Vedtak: 
Styret ber DL jobbe videre med NTNU om å dra til Oppdal og fly der med JMP under NTNUs 
sommerboogie, i perioden Jarlsberg er stengt. 
 
 

3. Diskusjonssaker 
3.1. Ny DL herunder justering av administrasjon i sesong 

• Flere av dagens oppgaver må flyttes fra DL operativt 
o «instruktørtjenester» i minidrett (til en viss grad i alle fall) 
o Skolesjef 
o Events 
o Tandem 

• Dette krever mer ressurser (kroner) til administrasjon. Må innarbeides i budsjetter 
 
3.2. Struktur elevutdanning 

• Vi bør sikte på 12 kurs og 100+ elever 

• Kursstart lørdager slik at det blir lettere å finne instruktører grunnkurs, og flere dager for 
elever til å komme seg på N8 og videre før helgetrafikken 

 
3.3. Erstatningsfly for JMP 
Skal vi nå mål om 1250 tandem, 20.000 sloter, godt utdanningstilbud og godt tilbud til elever 
må vi erstatte JMP med for eksempel Caravan JMP blir leid ut til Forsvaret i 2022. 
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4. Eventuelt 
4.1. Julebord 
Julebord arrangeres 11.12.2021, på Dal gård. Primus motor er Linda Rasmussen. 
 

 
 
Møtet ble avsluttet kl 21.00 
 
Neste ordinære styremøte: ikke fastsatt  

 


